

REPUBLICHE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES ET
DE LA QUALITE

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

GENERAL SECRETARATE

DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITAIONS
AND QUALITY

COMMUNIQUE RADIO – PRESSE / PRESS REALEASE

N° **18 / 00455** MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of **20 SEPT 2018.**

portant publication des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau IV du cycle des ingénieurs de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, Campus principal de Dschang, et au niveau IV de la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement, Campus d'Ebola au titre de l'année académique 2018/2019.

publishing the results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang, in the Main Campus in Dschang , and into Level IV of the Professional School of Wood, Water and Natural Resources, Campus of Ebolowa, for the 2018/2019 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE : THE MINISTRY OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOW:

Les candidats dont les noms suivent, classés par option et par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au Niveau IV du cycle d'ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2018/2019. Il s'agit de :

The following candidates, ranked in option and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2018/2019 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:

1. – LISTES PRINCIPALES / MAIN LISTS

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE

OPTION PRODUCTIONS VEGETALES

1. DJIKIO SIMO DONALD
2. EBONG STELLA-JOYCE NZELLE
3. MASSOH TALLA GABINE
4. METENE TOMO MARIE AUDREY

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

1. CHEBOU FOTSO LYLIANE LAURE
2. NKWANGUE MEHELO VANESSA MICHELLE
3. TCHOUNKEU NYAMSI ARISTIDE
4. TOMBUE SINTIEH JONATHAN

Celco m

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

1. ABDOL RAOUF ISSA
2. CLAUDETTE LENA TANYI
3. MVONDO PAUL OLIVIER
4. SONFO TSAMO ABED-NEGO

OPTION GENIE RURAL

1. ANGIE STELLA MBONI
2. MOTING KAMWA VIRGILE AUBIN
3. TANKU TEDJON YANNICK FRANK
4. YOUSMI MASSOUDOM ASTRIDE

OPTION FORESTERIE

1. EBAN-ODI ADRIAN ODI
2. OWONO MBARGA ARMEL

B. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT

OPTION EAU

1. KUETCHE FOGANG JUSTIN DUCLAIR
2. MBOUH GEORGES LAURENT
3. NJEZANG EPHRAIM ISAAC
4. SINGNING TEDJOU NELSON
5. TSOPMO NGUIMATSA LEONEL

OPTION BOIS

1. KAYIM YOUNGOP HUGUES
2. NGANKO JUNIOR MAIMOU
3. TAKAFO DORINEL CINDY

OPTION ENVIRONNEMENT

1. KWIDJA DJAMI YVAN
2. NNAKANE ABOSSOLO JEAN HILAIRE
3. TAPYON EMMANUEL

II. - LISTES D'ATTENTE PAR ORDRE DE MERITE / WAITING LISTS IN ORDER OF MERIT

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE

OPTION PRODUCTIONS VEGETALES

1. SALY LIONEL ARMAND
2. BIDIAS ABOH FRANCIS EMMANUEL

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

1. TCHEUTCHOUA KENGOUM JUSTICE BILL
2. YOUGUE TAGNE

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

1. TIOYO TCHINDA AXEL
2. DONGMO TSOFACK MAXIME JIOVANI

OPTION GENIE RURAL

1. TINDJONG ERIC LANDRY
2. NJOYA GHAKOUPAIN MOUSSA

OPTION FORESTERIE

NEANT

B. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT

OPTION EAU

1. MEHEBOU KAMDJOM GAELLE

OPTION BOIS

NEANT

OPTION ENVIRONNEMENT

NEANT

III. CANDIDATS ADMIS SUR ETUDE DE DOSSIER / ADMISSION THROUGH FILE EVALUATION

OPTION PRODUCTIONS VEGETALES

1. DJIOKENG FOFOU ROMARIC
2. JOKENG NAWO CEDRIC

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

1. ZE BIWOLE CAULIN

Les candidats admis devront se présenter au Campus Principal de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles à Dschang, ou à la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement (FMBEE) / Antenne de l'Université de Dschang d'Ebolowa dans un délai d'une semaine à compter de la date de publication des résultats pour remplir les formalités d'inscription. Passé ce délai, ils seront remplacés par les candidats de la liste d'attente.

Candidates admitted are requested to report to the Main Campus of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences in Dschang or at the School of Wood, Water and Natural Resources / Antenna of the University of Dschang in Ebolowa, within the week following the publication of the results for registration formalities. Failing to do so, they will replaced by candidates on the waiting list.

YAOUNDE, le 20 SEPT 2018

Le Ministre de l'Enseignement Supérieur,
Minister of Higher Education,



Jacques FAMENDONGO